
Beantwoording vragen Vechtse Plussers n.a.v. bijeenkomst Gast v.d. Raad , 7 november 2023 

1. Waarom wordt er zo weinig preventieve zorg uitgevoerd inzake de grote seniore groep die er 

nog aankomt? 

 

Antwoord: op verschillende manieren zetten we in op preventie bij senioren. Denk aan 75+ 

bezoeken, Welzijn op Recept, bijeenkomsten over digitale vaardigheden en de aanpak rond 

valpreventie. Preventieve zorg is overigens niet alleen een taak/verantwoordelijkheid van 

gemeenten, maar ook van de zorgverzekeraar en zorgaanbieders. In het kader van het IZA 

(Integraal Zorg Akkoord) wordt er op dit moment een regioplan opgesteld. In dit plan is ‘gezond 

ouder worden’ een van de thema’s. Voor de uitwerking van dit thema is een  regionale 

werkgroep samengesteld, bestaande uit vertegenwoordigers van gemeenten, huisartsen, 

zorgaanbieders. Zij brengen in beeld wat er de komende periode nog meer nodig is aan 

preventieve zorg) 

 

2. Waarom wordt er niet snel gebouwd voor senioren, er is zo’n groot tekort aan betaalbare 

woningen dat er niet doorgestroomd kan worden. Belangrijk is dat er woningen beschikbaar 

komen in diverse kernen, denk ook aan snelle toezegging van bijv. Knarrenhof eenheden in 

diverse kernen. 

Antwoord: de komende jaren bouwen we zo veel mogelijk betaalbare woningen voor alle 

doelgroepen, dus ook voor senioren. De gemeente heeft recent een subsidie ontvangen voor 

versnelling van de woningbouw op Bisonspoor (75 huurwoningen) en het Kwadrant (500 

woningen)1. Deze woningen worden naar verwachting in 2025 opgeleverd. Voor meer informatie 

verwijzen we u graag naar de Woonvisie2. Hierin is ook een hoofdstuk opgenomen over wonen 

met zorg voor ouderen. 

3. Wanneer komen er wijkgerichte ontmoetingsruimte voor zowel jeugd als senioren? In sommige 

kernen is dit niet aanwezig of te weinig (denk aan Maarssenbroek, Maarssendorp, Breukelen 

(zwembad Kikkerfort), de ontmoetingsruimte in het cafetaria Meander in de AA in Breukelen . Er 

wordt veel geld uitgegeven aan zoekacties maar de huurprijs die gevraagd wordt is veel te 

hoog. En de Twijg in De AA in Breukelen staat ruim 1,5 jaar leeg! Dat kan toch niet de bedoeling 

zijn. Waarom wel nieuwe dorpshuizen bouwen in kleine kernen zoals Vreeland en Tienhoven, 

maar niet in Maarssenbroek? Gezien het inwonersaantal toch wel een must. Met een zaal in 

Reigerskamp kom je er niet. 

Antwoord: elkaar kunnen ontmoeten is voor veel inwoners, van jong tot oud, belangrijk. Dat kan 

op verschillende manieren en verschillende plekken. Voor de jeugd zijn er 2 jongerenlocaties: 

Second Base in Bisonspoor en Brooklyn Breukelen bij de IJsbaan. Daarnaast hebben wij op een 

aantal plekken gemeentelijke panden die als dorpshuis gebruikt worden. In de strategische koers 

dorpshuizen hebben wij omschreven hoe we voor de gemeentelijke panden de inzet en 

financiering zien van dorpshuizen. In Vreeland en Tienhoven waren de dorpshuizen aan 

vervanging toe.  

Er zijn overigens meer mogelijkheden om elkaar te ontmoeten dan in een dorpshuis. Denk 

bijvoorbeeld aan clubhuizen bij sportverenigingen, die overdag niet gebruikt worden. De uitdaging 

wordt om samen met elkaar – inwoners, partners en gemeente – te kijken hoe we ontmoeten nog 

meer mogelijk kunnen maken.  

4. Budget van de organisatie TIM(on) stijgt maar door in de komende jaren. Er wordt een gerichte 

aanpak gevoerd maar de kosten blijven stijgen. Zijn er teveel onderaannemers bij betrokken? 

En dan nog een voorstel voor het begrotingsproces 2025-2026 om een gezaghebbende 

procesbegeleider aan te stellen. Dan stijgen de kosten nog meer!  

                                                      
1 Stichtse Vecht ontvangt ruim 5 miljoen euro voor versnelling woningbouw Bisonspoor en Kwadrant 
bij Ruimtekwartier - VARnws Stichtste Vecht 
2 Raad 26 september 2023 19:30:00, Gemeente Stichtse Vecht 

https://www.varnws.nl/stichtsevecht/nieuws/40634/stichtse-vecht-ontvangt-ruim-5-miljoen-euro-voor-versnelling-
https://www.varnws.nl/stichtsevecht/nieuws/40634/stichtse-vecht-ontvangt-ruim-5-miljoen-euro-voor-versnelling-
https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Vergaderingen/Raad/2023/26-september/19:30/Woonvisie-2023-2030


Antwoord: de kostenstijging bij TIM SV heeft niet te maken met het aantal onderaannemers, maar 

wordt veroorzaakt door het hogere aantal zorgvragen van inwoners aan TIM SV. Dit komt overeen 

met landelijke trends rond toename van Wmo-begeleiding en Jeugdhulp gebruik, versterkt door de 

impact van corona. Daarnaast wordt de kostenstijging ook verklaard door de hoge indexering, die 

landelijk in de Cao’s is afgesproken. Dit is toegelicht in het onderzoek van BDO, zie PowerPoint-

presentatie (stichtsevecht.nl).  

https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Vergaderingen/Informatieve-commissie-II/2023/31-januari/20:30/TIM-Stichtse-Vecht/BDO-Gemeente-Stichtse-Vecht-en-TIM-SV-Rapportage-zorgkostenontwikkeling-en-verantwoordelijkheidsverdeling.pdf
https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Vergaderingen/Informatieve-commissie-II/2023/31-januari/20:30/TIM-Stichtse-Vecht/BDO-Gemeente-Stichtse-Vecht-en-TIM-SV-Rapportage-zorgkostenontwikkeling-en-verantwoordelijkheidsverdeling.pdf

